
 

Kredsstyrelsesmøde tirsdag den 5. marts 2024 kl. 12.30 – 15 

Tilstede: MM, JR, MR, TMØ, ST, LR, MC, AT og KM 
 

 

1. Nyt fra skolerne   

Egholm: 

- Udskolingsleder Jakob er startet, og Mette er officielt blevet skoleleder. 

- Der er første fagfordelingsmøde om 14 dage. 

- Mus-samtaler er i gang. 

- 2 ”nye” lærere er blevet ansat (den ene har været ansat før, og den anden har været vikar på skolen). 

- Der bliver 2 trivselstimer per klasse til næste år, som læses som 2-lærertimer. Det vil sige, at hver klasse 

vil have 6 2-lærertimer. Indholdet skal bestemmes og drøftes i teamet. 

Pilehaven: 

- Mus-samtalerne er i gang, og ud fra disse samtaler bliver dansk/matematiklærere påsat i de klasser, hvor 

der er et lærerskift. Trio arbejder på en udførlig plan for fagfordeling. 

- Der er kommet et par sygemeldinger i den sidste tid. 

- Lederne har haft nogle ”leder-dage”, hvor der blandt andet arbejdes på, hvilke arbejdsopgaver de hver 

især skal have. 

- Der kommer nogle kollegaer tilbage fra barsel nu her. 

Vallensbæk: 

- Skoleplansmøde for personalet på torsdag, hvor kollegaerne kan komme med input. 

- Mus-samtaler er i gang, og fagfordelingsmøder er lagt i kalenderen i april/maj-måned. 

Kirkebæk:  

- Er i gang med at ansætte en afdelingsleder. 

- Er ikke i gang med skoleplan og fagfordeling endnu. 

- Mus-samtalerne er i gang. 

- Der er stadig udfordringer med at få det rigtige Vallensbæk-tillæg. 

 

2. Dialogmøde  

Merete gennemgik dagsordenen til dialogmødet i næste uge, som omhandler trivselsguide, skoleplan og 

inkluderende fællesskaber. 

 

3. 150-års jubilæum for DLF 

DLF har 150 års jubilæum i år, og i den forbindelse har kredsen fået 6000 kr. til at fejre det. Vi har fået 

tilsendt nogle klistermærker, postkort og plakater. Det skal fejres i foreningen, men vi skal også markere det 

her i kredsen. Brainstorm omkring det. 

Vi er blevet enige om, at vi holder fyraftens-arrangement i uge 32 med pølser, øl og vand. Vi stikker en finger 

i jorden på kredsweekend hvorvidt det skal være torsdag eller fredag eftermiddag.  

 

 



4. Generalforsamling og kredskursus 

Beretning: Merete fortalte kort om nogle af de punkter, som hun kommer ind på i sin mundtlige beretning. 

Det endelige regnskab er kommet retur fra revisor, som ikke havde nogle bemærkninger til det. Vi kommer 

ud med et lille underskud på 10.000 kr. Kredsstyrelsen skrev under på regnskabet.  

Løse ender: Betaling af depositum til Maria, der overfører pengene til kredsen. Husk at sende navneliste til 

Maria med allergier og værelsesvalg. 

              Vi skal huske at præsentere kredsstyrelsen til generalforsamling. 

 

 

5. OK24 

Der er lige kommet tilmelding til TR-møde d. 18/3 i København og virtuelt møde samme dag. Husk at 

tilmelde jer til mødet, helst fysisk. 

OK 24 er landet, og Merete gennemgik kort, hvilke betydninger det får for os. Det handler blandt andet om: 

- Med april-lønnen kommer første lønstigning (4%), og med oktober-lønnen kommer anden del (1,78%). 

Dvs. at når vi går ud af 2024, så har man en lønstigning på 5,78%.  

- St. Bededagstillæg kommer til at indgå i ferietillægget.  

- Pensionerede lærere kan blive ansat igen på overenskomst.  

- Man må samle op til 15 feriedage sammen (altså fx 3 6.ferieuger). 

- Der kommer yderligere en lønstigning på ca. 600 kr. om måneden (fra 1.4.25) for dem, som arbejder på 

folkeskoler. 

- Kommunal kompetencefond hvor man kan søge mindre kurser i samråd med skolen. 

- Forhøjet fritvalgstillæg (som enten kan udbetales eller sættes ind på ens pension). 

- Der kommer en central praktiklærerordning, som alle skal ind under. Træder først i kraft fra næste 

skoleår. 

I forhold til afstemning så er det jo en fælles afstemning for alle fagbevægelser, så skulle det ske, at 

medlemmerne i DLF stemmer nej, så har det ingen betydning (udover signalværdien), hvis de andre 

fagbevægelser stemmer ja. 

Det er endnu ikke kommet et tidspunkt for afstemning, men det bliver nok i løbet af marts 

Merete og Maria skal til møde i morgen eftermiddag omkring det, og der laves en Blækklat omkring OK24’s 

resultat og den kommende proces.  

 

6. Medlemsarrangementer  

Hvordan kan få vi flere medlemsarrangementer? Det kunne være: 

• Pensionsarrangement med Ishøj (samme koncept som før). 

• Lån og spar: De holder oplæg ca. 20 min. før en biograftur. 

• Fælles arrangementer med de omkringliggende kredse. 

• Andre ideer. 

Vi arbejder videre med det på næste møde 

 

7. Meddelelser      

• Leder af Ungeområdet: Der var ingen egnede kandidater, så stillingen skal genopslås. 

• DSA-tillæg: Hvem underviser (ikke vejleder) i DSA? TR undersøger og skriver til MR. 

• MR arbejder på, at anciennitet overføres i forhold til arbejde med Vallensbæk Kommune. 

• Nyt telefonnummer til Merete: 27649917 – må meget gerne gives til medlemmerne. 



• AKUT-midler i kommunen – punkt skal på HovedMED på tirsdag. 

• Mail til borgmester; Merete og Maria har bedt om et møde. 

• Der arbejdes på endnu en specialklasse (0.klasse) på Vallensbæk Skole. 

 

 

8. Det forpligtende kredssamarbejde      

• Arbejdsmiljø Forum punkter til AMR-mødet den 19/3 24: Årshjul til næste skoleår, sygesamtaler, flytning 

af næste møde og arbejdsskader (indberettede skader i 23). 

 

 

9. Hvad har vi aftalt   

• Tilmelding til TR-møde om OK 24. 

• Husk at sende penge og navneliste til Maria.  

• TR undersøger hvem der underviser i DSA og sender liste til MR – og om de får tillæg. 

• AMR undersøger indberettede arbejdsskader i 2023 til AMR-møde.   

 

 

10. Punkter til næste møde 

• Medlemsarrangementer. 

• Evaluering af generalforsamling/kredskursus. 

• Evaluering af dialogmøde.  

     

       

11. Godkendelse af referat  

Referatet er godkendt. 

      

 

 

 

 

 

 


